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Het jaar 2020 begon zo goed; vele optredens werden er geboekt, zowel in 

verzorgingshuizen als ook op de cruiseboten. Echter donkere wolken stapelden 

zich op boven ons hoofd, want in maart 2020 werd de Corona pandemie 

werkelijkheid. Dit hield in dat de overheid maatregelen afkondigde (lock-down) 

die zijn weerslag hadden op allerlei sectoren in Nederland, zo ook op het 

Shantykoor Almere. Alle optredens die geboekt waren, werden afgelast, wat een 

enorme financiële strop voor het koor was. Ook de repetities konden niet meer 

plaatsvinden en het sociale gebeuren stond stil. Wel heeft het bestuur, tijdens de 

zomer periode een drietal sociale bijeenkomsten op het terrein van de 

Stadsboerderij De Kemphaan georganiseerd, wat bij de leden in goede aarde 

viel. Lopende de lock-down heeft het bestuur besloten om in contact te blijven 

met haar leden middels een periodieke belronde. Al bij al was 2020 qua 

muzikaliteit en financieel een verloren jaar geweest, dat gold ook voor 2021. Een 

positief punt in 2021 was ons Jubileumfeest. 

 

Algemene Leden vergadering (ALV): Door de afgekondigde Corona 

maatregelen zijn de geplande ALV’s helaas komen te vervallen. Wel is getracht 

de leden via de mail zoveel mogelijk op de hoogte te houden van het reilen en 

zeilen van de vereniging. 

Bestuursvergaderingen: Ook de bestuursvergaderingen zijn geannuleerd; wel 

heeft het bestuur, tijdens de sociale bijeenkomsten op de Stadsboerderij, 

tweemaal met elkaar gesproken over zaken betreffende de vereniging in 

Coronatijd.  

 

Nieuwe dirigent: Michael Elia werd als nieuwe dirigent aangesteld, maar helaas heeft 

het niet opgeleverd wat de leden verwacht hadden. Het bestuur heft da nook besloten 

om de samenwerking met Michael te beëindigen. Gekozen is om Jan van Veen als 

vaste dirigent aan te stellen. 

 

Nieuwe Repetitieruimte: door de Covid-19 maatregelen was het bestuur genoodzaakt 

te zoeken naar een andere repetitieruimte, daar de “Cobra” niet Covid-19 proof was op 

het gebied van de luchtverversing. Het bestuur had een contract met de eigenaar van 

de Markerkant 50 afgesloten, maar n.a.v. opmerkingen van deleden heft het bestuur 

het contract opgezgd en is verder gaan zoeken. Uit eindelijk heft het bestuur een locatie 

gecontracteerd “De Blauwe Reiger” op de Steiger in AlmereHaven.  

Aan de leden is gevraagd, gelet op de huurkosten Reiger, om de toentertijd 

afgesproken verhoging van de contributie in verband met het aantrekken van een 

dirigent, om te zetten   in een bijdrage voor de hogere huur van de Reiger. De leden 

hebben hier hun akkoord voor gegeven 

 

 

Ledenaantal:  

De vereniging telt per 01 januari 2020;  45 leden 

 

Nieuwe leden zijn:   Pieter van Doorn  

 

Vertrokken leden zijn: Martin van Beusekom overleden 17-12-2020 

    Jan Kleijn 

Pieter van Doorn 

    Cees van Dijk 

    Jaap Kort 

    Sjef Lustig 



    Perter Ruyssenaers  overleden 17-06-2020 

 
De vereniging telt per 01 januari 2021;  39 leden 

 

Nieuwe leden zijn:  Coby Knuijt 

Eddy Joon 

Heleen de Kok 

Ron Biswane  

Martin Giesbers 

  

 

 Vertrokken leden zijn: Ron Biswane 

    Evert Alberts 

    Marcel Claessens   overleden 3 september 2021 

 

Commissies: lopende 2020 – 2021 zijn diverse commissies qua benaming, als 

qua samenstelling gewijzigd . De vereniging kent momenteel de volgende 

commissies: 

1. Koorcommissie 

2. Materialencommissie  

3. Kledingcommissie 

4. Performance commissie 

5. Sponsorcommissie 

De leden die zitting hebben in de diverse commissies staan op onzewebsite 

vermeld. 

 

 

Activiteiten:  
Alle repetities en optredens waren in 2020 en 2021 geannuleerd.  
Wel zijn er in 2021 op de Stadsboerderij, drie sociale bijeenkomsten georganiseerd waar 
onder 1x met een loterij waar mooie bierglazen te winnen waren. 
Middels telefoonrondes heeft het bestuur getracht contact met de leden te houden. 
 

 

Verwachtingen 2021: het vooruitzicht was voor 2021 ook niet rooskleurig. De hoop 
werd gevestigd op het feit dat als het vaccinatieprogramma positief zou uitwerken en de 
leden gevaccineerd zouden zijn, wij mogelijk in het 2e kwartaal 2021 de draad weer 
voorzichtig op zouden kunnen pakken. In juni 2021hebben wij voorzichtig een start 
gemaakt met reperteren end at was noodzakelijk gezien ons Jubileumfeest. 
 
Jubileumfeest 12 november 2021: 
Ons Jubileumfeest is een groot succes geworden, mede door de ondersteuning van de 
Brassband en doordat “Ancora” een spetterende show weggaf.  
95 Gasten hebben wij tijdens ons feest mogen ontvangen en de reviews waren allemaal 
lovend. 
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